



**Protokoll 10-2021 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse
den 17 augusti, kl 19.00–22.00 via videolänk**

Närvarande: Fredrik Nilsson, ordförande
Lena Petri, vice ordförande
Mona Plånborg Grenholm
Sonja Hagelberg
Beatrice Utterström
Christina Anehagen
Malin Hult
Stefan Mörk, suppleant
Anna Johansson, suppleant
Aleksandra Palumbo, suppleant
Leone Nyman, suppleant

Anmäلت förhinder: Denise Lundholm
Susanne Gustafsson, adjungerad kassör

Vid protokollet: Sonja Hagelberg
Innehåller §§ 176–196

§ 176 Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Nilsson hälsade alla välkomna.

§ 177 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes efter tillägg av punkten Styrelseposter med anledning av en avgång.

§ 178 Val av justerare

Mötet valde Beatrice Utterström till justerare.

§ 179 Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 9-2021 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

§ 180 Beslutslista

Beslut	Datum för beslut	På gång	Utfört (av vem och datum)
SAR-gruppen jobbar vidare på SAR-tävlan för att höja kvaliteten. Beslut att gruppen ska komma med ett förslag på lista som höjer kvaliteten så mycket det går och presentera förslaget till nästa möte den 13 juli.	8 juni	Mona	Listorna gäller mellan 1 juli och 31 december. Uppfödarna rapporterar in. Uppdrogs till Mona Plånborg Grenholm att skicka förslag till hela styrelsen inklusive vilka utställningar som ska gälla.
Beslut att skjuta fram konferensen till andra helgen i november (13–14 november). Arbetsgruppen för konferensen består av Stefan Mörk, Lena Petri, Aleksandra Palumbo samt Fredrik Nilsson. Beslut att brev skickas till avdelningarna under sommaren om ändrade datum och att vi avvaktar om det blir digitalt eller fysiskt möte. Uppdrogs till Anna Johansson att kontakta sponsorer om goodie bags till eventuellt fysiskt möte.	13 juli		Nyhetsbrev för att påminna avdelningarna. Info till avdelningarna inklusive SAR-tävlan.
Beslut att organisationsgruppen börjar arbeta med följande fyra punkter med stöd från CS: arbetsbeskrivningar, beslut från tidigare pudelfullmäktige och protokoll, handboken och årshjulet.	13 juli		
Beslut att ägaren eller uppfödaren vänder sig till SPK som svarar att man kan ändra registrerad färg upp till hunden är 5 månader. Uppdrogs till Anna Johansson att svara brevskrivaren.	13 juli		Klart.

§ 181 Ekonomisk rapport

Fortsatt god ekonomi.

§ 182 Medlemsrapport

3 662 medlemmar per sista juli, vilket är 396 fler än i juli 2020 (3 266 st).

§ 183 Styrelseposter

Charlotte Sandell har avgått ur CS-styrelsen, vilket vi inom CS tycker är väldigt tråkigt. Vi tackar Charlotte för hennes tid i CS. **Uppdrogs till** Anna Johansson och Sonja Hagelberg att lista de uppdrag Charlotte Sandell haft i styrelsen. **Beslut** att Lena Petri blir ny kontaktperson för södra avdelningen.

§ 184 AU-beslut

Inga.

§ 185 Verksamhetskonferensen

Stefan Mörk kallar till ett första möte. Det lutar åt att konferensen blir digital, vilket tas upp i nyhetsbrevet till avdelningarna. Mer information kommer efter första mötet.

§ 186 Kommittéer och arbetsgrupper

- Uppfödar- och avelskommittén
 - DNA-sammanställning. Mona Plånborg Grenholm återkommer.
- Avel och hälsa
 - Frågor kommer in om DNA-tester. Revidering av hälsoprogrammet. Enkät på webben angående test (för prcd-PRA och rcd-4) var tredje generation. RAS ska presenteras på fullmäktige. **Uppdrogs till** Stefan Mörk att hjälpa Malin Hult samt Beatrice Utterström att hjälpa till med Teams för möten/föreläsningar. Slutet av augusti eller början på september möte med Avel och hälsa.
- Rådgivning, uppfödning och utbildning
 - Nästa möte den 7 september. Före sista augusti skall presentation av alla mentorer vara klart. På gång att sätta ihop ett slags utbildning så att rådgivningen blir likartad. Olika utbildningar planeras för nya respektive erfarna uppfödare. Facebook-grupp finns nu för mentorerna.
- Pudelns färger
 - SAR
 - Nya statuter. **Beslut** att anta statuterna från Mona Plånborg Grenholm, 1 juli–31 december 2021.
 - Bitte Hjalmas bjuds in till SAR-gruppen.
 - Standardfärger.
 - Beslut** att Fredrik Nilsson skriver till SKK för rådgivning angående att vi vill att de flerfärgade ska anses som en egen ras (likt det Frankrike gjort).

Utställningskommittén

- Domargruppen
- Domarkonferens 2021

90 domare som vill gå. Domarkompendiet är inskickat och tillbaka från granskarna med förslag till några ändringar. **Beslut** att Lena Petri deltar båda dagarna. **Uppdrogs till** Aleksandra Palumbo att tillfråga ytterligare person som ska vara med på söndagen, då pudel-presentationen ska vara.

- Pudelnationalen 2023. Inget att rapportera.

Kommittén för arbetande pudlar

Möte nästa vecka. Planerar presentation av olika hundsporter i PudelNytt. **Beslut att** gruppen tar beslut på sitt möte huruvida sporterna freestyle och Heelwork to Music (HtM) ska föras upp på egen lista 2022 och till dess ingå i allroundlistan.

Marknadsföringskommittén

- Utse ansvarig almanackan. Kvarstår beslutet från föregående möte att Lena och Fredrik ansvarar.
- Hemsida. Ganska många kullar på valphänvisningen.
- Nyhetsbrev. Gått ut till medlemmarna; det till avdelningarna är på gång.
- Pudelnytt.
- Facebook/Instagram. Fungerar bra och har många följare!
- Pudelfilm. Leone Nyman har fått in lite filmer och jobbar vidare med dem.
- Mässor. Inga.
- Sponsorer
 - Fodersponsorer. Beslut att gå vidare med en fodersponsor. **Uppdrogs till** Anna Johansson att göra ett förslag till avtal.
 - Svedea mycket positiv till samarbetet med SPK.

Vad händer med renrasiga hundar?

Vi bör följa vad som händer i grannländerna och övriga Europa och vara förberedda på att skydda våra renrasiga hundar. **Uppdrogs till** alla att leta information och skicka till Lena Petri som presenterar detta på ett CS-möte. Samarbete krävs med andra klubbar framöver.

Organisationsgruppen

Sommaruppehåll och nästa möte blir den 6 september.

§ 187 Rapporter

Ordförande Fredrik Nilsson

- Ordförande för södra meddelat att vice ordförande avgått och att Kicki Nilsson blir vice ordförande i södra.
- Södra har hittat en utbildare i uppfödarutbildning; frågan kvarstår vilka som är berättigade att leda utbildningen.

Övriga ledamöter

Lena Petri:

- Utbildare på uppfödning som pudelklubben har bekostat. Lista på dessa skickad till SPK CS.

§ 188 Kennelfullmäktige

Verksamhetsberättelsen finns nu på SKKs hemsida.

§ 189 Inkomna skrivelser

Nr	Ärende	Bilagor	Hantering	Förslag att ta upp/ sammanfattning
1	SKK icke hänvisning	1a bilaga - Information till klubbar gällande ICKE HÄN 1b bilaga - ICEHÄNV juli 1		Inget berör pudel
2	Anmäl er till specialklubbsmöte 2021-09-25			Beslut att Lena Petri och Christina Anehagen samt eventuellt Malin Hult närvarar.
3	Årets pudellistor			Uppdrogs till Anna Johansson att svara (rättviseaspekten)
4	SKK Onlinebokning till KF öppnad	4a bilaga - Information till deltagare om öppning av onlinebokning		
5	SKK Info om fakturering av logi - KF			Tagit del av.
6	SKK Föreningskunskap på distans - kursstart 1 september 2021			

Övriga inkomna mejl:

Ärende	Bilagor	Hantering	Förslag att ta upp/ sammanfattning
Medlem - Valp till salu		Besvarad av Christina Anehagen	
Medlem - Gåvomedlemskap		Utrett	
SKK - Revidering 'Domaranvisningar för brakycefala raser			Tagit del av
Regler för Svenskt Viltspårprovschampionat SE VCh	Bilaga - SKK - Revidering 'Domaranvisningar för brakycefala raser		Tagit del av

Ärende	Bilagor	Hantering	Förslag att ta upp/ sammanfattning
Medlem - Uppsägning medlemskap		Besvarad av Christina Anehagen	
Priser storpudel valp		Besvarad av Christina Anehagen	
Medlemskap		Besvarad av Christina Anehagen	

§ 190 Protokoll från avdelningarna

Norra: –

Västra: –

Mellan: –

Södra: –

§ 191 SKK-protokoll och information

Direkt från SKK: CS 4-2021.

Alla ledamöter hade till mötet fått en sammanställning med utdrag av aktuella SKK-protokoll från Sonja Hagelberg för genomläsning: DK nr 3-2021, JhK nr 3-2021, KUS (9 juni 2021), UKK nr 2 2021 och UtstK nr 3-2021.

§ 192 Kommande möten

- 14 september
- 12 oktober
- RAS-möte inom CS
- 9 november
- 13–14 november verksamhetskonferens
- 7 december

§ 193 Övriga frågor

Inga.

§ 194 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering?

Nej.

§ 195 Nästa möte

Tisdagen den 14 september kl 19.

§ 196 Avslutning

Fredrik Nilsson tackade ledamöterna och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Sonja Hagelberg

Justeras:

Fredrik Nilsson, ordförande

Beatrice Utterström, av mötet vald justerare